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Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10000  
5280 DA  BOXTEL 
 
 
 
Boxtel, 27 maart 2008 
 
Betreft: vragen ex artikel 37 RvO Liduina-ziekenhuis 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Graag vragen wij conform artikel 37 uw aandacht voor het volgende. 
 
Met zeer grote verbazing en bezorgdheid hebben wij hedenochtend kennisgenomen van het 
artikel in Brabants Dagblad, betreffende de aanstaande grote veranderingen binnen het 
Jeroen Bosch Ziekenhuis in de locatie Liduina in Boxtel.  
 
In het verleden hebben wij met vele Boxtelaren actiegevoerd om de locatie Liduina voor de 
mensen uit Boxtel en omgeving te behouden. In uitgelekte plannen werd in het verleden al 
een serieuze kaalslag op met name de dagbehandelingsactiviteiten in Boxtel aangekondigd 
en vanuit de voortdurende reorganisaties in het Jeroen Bosch Ziekenhuis hebben wij al 
regelmatig onze zorg geuit ten aanzien van het voortbestaan van de locatie Liduina in Boxtel 
in de huidige vorm. Steeds meer lijkt het erop dat reguliere zorgactiviteiten op de locaties in 
’s-Hertogenbosch worden gecentraliseerd en dat de locatie Liduina met name voor private 
zorg zal worden gebruikt. 
 
In 2005 haalden wij samen met de politieke groepering Boxtels Belang, onder het motto 
‘Handen af van Liduina’ nog 7.000 handtekeningen op voor het behoud van reguliere 
zorgactiviteiten in Boxtel. 
 
Een en ander heeft geleid tot voortdurende politieke aandacht, waarbij het bestuur van het 
Jeroen Bosch Ziekenhuis bij monde van bestuursvoorzitter de heer De Kubber zowel aan het 
Boxtelse College van B&W als de Boxtelse Gemeenteraad de toezegging heeft gedaan dat 
er géén verdere verslechteringen zouden komen in de ziekenhuiszorg binnen de locatie 
Liduina. Daarnaast heeft De Kubber toegezegd zowel College als Raad actief te informeren 
bij wijzigingen in de functie en het zorgaanbod van Liduina. 
 
De ontwikkelingen die in het artikel in Brabants Dagblad worden beschreven lijken ons dan 
ook een complete overvaltactiek van het bestuur van Liduina. Hoezo actief informeren van 
College en Raad? Hoezo rekening houden met en respect hebben voor de mening van de 
mensen in Boxtel en omgeving? 
 
In het artikel wordt gesproken over het verschuiven van een aantal afdelingen van de ene 
naar de andere locatie (van Boxtel naar ’s-Hertogenbosch). Een en ander zou voor de locatie 
Liduina in Boxtel betekenen dat cliënten die nu voor hun onderzoek (bloedprik, hartfilmpje en 
intakegesprek) nog in Boxtel terecht kunnen, voortaan naar het Carolus in ’s-Hertogenbosch 
moeten. Daarnaast staat door centralisering ook de planning in Boxtel ter discussie, 
waardoor cliënten volledig op ’s-Hertogenbosch aangewezen zullen worden.  
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ontwikkelingen die wij altijd hebben gevreesd en waar wij voor hebben gewaarschuwd. Met 
de uitgelekte plannen lijken wij helaas gelijk te krijgen. De locatie Liduina is voor veel 
mensen in Boxtel en omgeving een zeer toegankelijke voorziening. Dicht bij huis, 
kleinschalige zorg en zeer klantvriendelijk. Dat moet dus behouden blijven. Met name voor 
oudere Boxtelaren voorziet de locatie Liduina in een heel duidelijke behoefte. 
 
De gang van zaken heeft bij de SP-fractie een aantal vragen opgeroepen die wij conform 
artikel 37 RvO aan uw College willen voorleggen: 
 

1. Is uw College door het bestuur van het Jeroen Bosch Ziekenhuis geïnformeerd 
over de wijzigingen zoals verwoord in het artikel van Brabants Dagblad? 

2. Bent u het met onze fractie eens dat een verdere kaalslag op de ziekenhuiszorg 
in de locatie Liduina onwenselijk is? 

3. Bent u bereid direct in contact te treden met bestuursvoorzitter de heer De 
Kubber, ten einde de uitgelekte plannen bestuurlijk te bespreken? 

4. Bent u bereid bestuursvoorzitter De Kubber uit te nodigen in de eerstvolgende 
commissievergadering Maatschappelijke Zaken, zodat het bestuur van het Jeroen 
Bosch Ziekenhuis alsnog de afspraak de Boxtelse Gemeenteraad actief te 
infomeren, gestand kan doen? 

5. In het beleidsprogramma is opgenomen dat zorgvoorzieningen in Boxtel, voor 
Boxtel moeten worden behouden. Bent u bereid alles te doen wat in het 
vermogen van het Boxtelse Gemeentebestuur ligt, om verdere verslechteringen 
van de ziekenhuiszorg in Boxtel te voorkomen? Zo ja, welke stappen zult u daarin 
gaan zetten nu deze plannen zijn uitgelekt? 

6. In een schrijven van 14 november 2006 (zie bijlage) hebben wij nog aandacht 
gevraagd voor mogelijke ongewenste ontwikkelingen op de locatie Liduina. Toen 
was er ogenschijnlijk niets aan de hand. Hoe valt dit te rijmen met de 
berichtgeving hedenochtend in Brabants Dagblad? 

 
Met belangstelling uitkijkend naar uw zeer spoedige reactie op ons schrijven. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 
 
 
 
 


